
Protokoll fört vid styrelsemöte med Marahamns Väg- och Hamnförening onsdag 9 
februari  2022
Närvarande : Per-Agne Karlsson, Karl-Axel Bergström, Tomas Schäufele, Tore Sandström, 
Mikael Gustavsson, Stig Björnemark, Göthe Bergström, Susanna Björnemark, Malin Gradin, 
Lars Berlin,  Per-Agne Karlsson samt Åke Nyberg som adjungerande.

§1.      Mötets öppnande.
           Ordförande Tore Sandström  hälsade alla välkomna. 

 
§2.       Godkännande av dagordning.
            Ordförande gick genom dagordning, som godkändes.

§3.        Föregående protokoll.
             Ordförande gick genom protokollet från 19 september 2021, som godkändes .
          
§4.        Årsmöte för 2021
              Onsdag 20 april 2022 kl. 18.00 i Nyborgs Folkets hus. P-A Karlsson ansvarar för   

annons i Kalixbladet. Tore kontaktar Göte Morin i valberedningen  angående    
           val av ledamöter.

§5.      Sommaren 2022.
• Marahamnsdagen preliminärt Lördag 9 juli 2022. Malin och Susanna ansvariga med  

hjälp av övriga i styrelsen.
• Vakt.  P-A Karlsson kontaktar Anette Hagalid som ser fram mot vaktsäsongen.
• Kiosk.  NSK fortsätter som ansvariga för kiosken.
• Underhållsåtgärder. Byte av 8 meter av brygga 3 samt översyn av landpontoner.
• Röjning av sly. Karl-Axel bokar med Axel Eriksson
• Ensmärken. Karl-Axel kontaktar Kommunen och Sjöfartsverket.
• Tvättmaskin i duschrum samt laddningsstolpar. Mikael Gustavsson ”kollar upp”.
• Kölista. I dagsläget ca 25 i kö.
• Vattenskoterbrygga . Komplett för 10 platser med landgång till brygga 1 till en 

kostnad av 149 000+moms. Mötet beslutade att Tore gör en beställning.
• Städdag. Lördag 21 maj med båtägare från brygga 5. Göte sätter upp en skylt.

§6.     Muddringsprojekt
• Hamnföreningen har ett nyttjanderättsavtal med Kalix Kommun, för uppläggning av 

massor och grävning. 
• MKB. 1500 sidor inskickade till Mark och Miljödomstolen i Umeå. Förhoppning om 

ett positivt beslut inom en snar framtid. Hittills har hamnföreningen haft en kostnad på
382 000

§7       Ekonomi

            Bokslut 2021
             I dagsläget finns 774 000 kr i kassan. Ett resultat på 109.612 kr för 2021.. 

            Båtavgifter 2022   Ca 667 000:-



§8.          Övriga frågor.
                 Tore och Karl-Axel ansvarar för att jordparkeringen blir saltad och för 

parkeringsrutor .    
      
 §9.    Avslutning.
            Ordförande tackade för dagens möte.
       
              Ordförande kallar till nästa styrelsemöte.

                          
                                                                                                                                    
   Per-Agne Karlsson Tore Sandström
   Sekreterare  Ordförande


